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ZAPISNIK 
SA 14 .SJEDNICE VMO ŠKURINJE 

 
14.sjednica VMO Škurinje održana je 25.veljače 2021. (četvrtak), s početkom u 17:30 
sati, u prostorijama MO Škurinje, Save Jugo Bujkove 44 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

- Jasmin Babić, predsjednik VMO 
- Robi Kezele – zamjenik predsjednika VMO 
- Zdravko Vodopić, član VMO 
- Marino Perković, član VMO 

     -Dragana Jurčić, tajnica MO 
 
 
Usvajanje Zapisnika s 13.. virtualne sjednice VMO Škurinje   

 
 

 

  

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Jasmin Babić i predložio slijedeći 
 

 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

 
1. Usvajanje Izvješća o radu Vijeća MO Škurinje za 2020. godinu 
2. Realizacija programa VMO Pozdrav karnevalu 
3. Obavijesti vezane uz poslovanje Grada Riijeke 
4. Razno  

 
  
     

 
 

 
 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno. 
 
 
 
 



  

 
AD 1 
 
 
Tajnica MO je vijećnicima pojasnila pojedine dijelove Izvješća o radu, naročito financijski dio 
istog nakon čega je predsjednik VMO dao na raspravu Izvješće o radu VMO Škurinje za 2020. 
godinu. 
 
 
Zaključak 
 
AD 1 
 
Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu VMO Škurinje za 2020. godinu. 
 
 
AD 2 
 
Ove je godine program VMO Pozdrav karnevalu održan u nešto manjem obimu nego prijašnjih 
godina, ali ipak se uspjelo uz stroge epidemiološke mjere podržati dugogodišnju tradiciju i 
počastiti zvončare .Uz prethodnu suglasnost Stožera CZ, zvončari su se bez publike, u 
manjim skupinama , okupili po unaprijed određenim punktovima gdje su ih, na principu 
samoposluživanja dočekali pojedinačno upakirani sendviči i piće.   
 
 
Zaključak 
 
Vijeće je izrazilo zadovoljstvo makar i djelomičnom realizacijom programa 
 
AD 3 
 
Budući da su neki djelatnici pojedinih Odjela gradske uprave otišli u mirovinu, neki su na dužim 
bolovanjima ili pak u samoizolaciji, došlo je do preraspodjele poslova i zaduženja. 
 
 
Zaključak 
 
Vijeće je činjenice primilo na znanje. 
 
AD 4 
 
Zbog pandemije COVIDOM-19 , predloženo je da se sjednice VMO sazivaju po potrebi, ne 
nužno svakog mjeseca, jer poradi iste nisu mogući sastanci u Odjelima gradske uprave i 
drugim poslovnim subjektima s kojima MO surađuje u svom radu, a ni programi VMO se do 
daljnjeg ne mogu realizirati jer nije dozvoljeno okupljanje većeg broja ljudi. 
 
Zaključak 
 
Vijećnici su se složili s predloženim i smatraju da svakako treba poštivati 
epidemiološke mjere i propise koje nalaže trenutna situacija.  
 
 
 
  
 
 
 
 
 



  

Sjednica Vijeća je završila u 19:18 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
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Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
             Dragana Jurčić 

 
 
 
 

Predsjednik VMO Škurinje: 
Jasmin Babić 

  

  

 

   

   

    

    

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


